

Referat Skydeudvalgsmøde

torsdag den 25. oktober 2018, 17.30 – 20.30

Afholdes hos DGI Nordsjælland, Frederiksværksgade 16, 3400 Hillerød
Mødet starter med let forplejning.

Deltagere:

Dorte Dyregaard og Andreas Gradischnig.

Claus Marker udeblev.

Mødeleder: Dorthe Overgaard

Referent: Hans-Henrik Ellekær

Dagsorden:

1. Tilføjelser til dagsorden
2. Afrapportering fra administrationen
3. Regnskabsopfølgning og budget 2019
4. Formandsmøde i Vingsted
5. Skydeudvalgets fremtid, herunder ny formand og pistolformand
6. Evaluering af Skydesportens dag.
7. Fokuspunkter
8. Eventuelt

1. Tilføjelser til dagsorden

Referat:

Skole DM i Skydning

Statistik over stævnedeltagelse?

SKV3 til Dorte Dyregaard og Andreas Gradischnig!

Ølstykke – har de lånt en biatlon-riffel? Skriv til Nikolaj og Svend B.

Aktivitetsmødet – kan vi have en oplægsholder med fra en forening med god økonomi, der fortæller om hvad de gør for at tjene penge?

Netværksmøde med forskellige klubsystemer, få et par formænd til at fortælle den gode historie om netop deres program.

2. Afrapportering fra administrationen

- 18.09.18 Netværksmøde konsulenter ØST. Referat medsendt.
- 22.09.18 Foreningsbesøg Søllerød Skytteforening, som gerne have flere børneskytter på riffel.
- 27.09.18 Foreningsbesøg i Birkerød Pistolforening. Velfungerende bestyrelse, men ikke mange medlemmer.
- 04.10.18 Netværksmøde skyttekonsulenter. Referat medsendt.
- 06.10.18 Formandsmøde Øst inkl. konsulenter.

Referat:

3. Regnskabsopfølgning og budget 2019

Regnskab og budgetoplæg medsendt

Referat:

Vi skal undersøge om vi skal leje enkeltdele af Hanebjerg til NSM 25-50-200m i stedet for at leje hele Hanebjerg i to dage. Ud over det, skal vi overveje at afholde NSM på én dag? Hold øje med de andres kalendere (DSF og DsU), så vi undgår kalender-konflikter.

4. Formandsmødet i Vingsted.

Referat:

Vi gennemgik dagsorden.

5. Skydeudvalgets fremtid, herunder ny formand og pistoludvalgsformand

Hvordan finder vi en ny formand og pistoludvalgsformand?
"Annonceoplæg" medsendt.

Referat:

Dorthe Overgaard, Claus M. Andersen og Andreas Gradischnig træder ud af udvalget til marts.

Vi skal finde ny formand, ny menigt riffelmedlem og pistoludvalgsformand?

*Eller skal vi lave en politisk ledelse med formand og konsulent?
Plus nogle kompetence-personer/grupper?*

Jobannonce skal ud inden jul.

6. Evaluering af Skydesportens Dag

Hvordan kan vi få flere foreninger med til næste år?

Referat:

Hør foreningerne der var med til Skydesportens Dag, om Morten Toft må komme og lave et interview om dagen? Små videoer er gode på FB.

Vi skal lave nogle billeder af almindelige mennesker, der skyder. Så vi også har billeder uden alu-rifler og smart skydetøj.

7. Fokuspunkter

Referat:

Foreningsbesøg

Skole DM i Skydning – I kan nå det endnu!

Trænertræf – skal der være noget om pædagogik og didaktik?

8. Eventuelt

Referat: